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        Nørhalne Samarbejdet 
 

Referat  
 

 
Møde i Nørhalne Samarbejdet  

Mandag den 15. februar 2021 kl. 19 i klubhuset, IFN 
 

Deltagere: 
En eller to deltager fra hver forening:  
Idrætsforeningen Fremad Nørhalne. Claus og Marie 
IFN´s Kunstvenner: Trine 
Nørhalne Vandværk: 
God Leg og Læring/Skolen:  
Nørhalne Antenneforening: 
Nørhalne Borgerforening:  
Lokalhistorisk forening, Nørhalne: Inge  
Nørhalne Rideklub:  
Menighedsrådet, Nørhalne: 
Dagli’ Brugsen:  
Bosætningsgruppen:  
Sekretær: Kurt 
Regnskab: Orla (afbud, skriftligt indlæg sendt) 
  
Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer 
2. Gennemgang af referat fra mødet den 17. august 2020. 
3. Bordet rundt, hvad sker der i foreningerne og udvalgene pt. 
4. Prioritering af forsalgene ved LUP-mødet den 7. september.    
5. Regnskab for Nørhalnesamarbejdet 2020 (Orla) (Bilag side 2)  
6. Hvidvaskning (Inge/Orla)        
7. Opslagskasser ved Brugsen til IFN, Borgerforeningen og Lokalhistorisk Forening (Inge). 
8. Grusgraven ved Holtebakkevej. (Claus) 
9. Søgruppen (Inge/Claus) 
10. Næste møde 
11. Eventuelt 
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Ad. 1.: Claus blev valgt 
 
Ad. 2.: Ingen bemærkninger 
 
Ad. 3.: I IFN sker ikke meget pga. Corona; men man har mange overvejelser omkring 
Nørhalne Cup; som man håber at kunne gennemføre på et eller andet niveau. Der er dog 
mange ting, som skal falde på plads. Bl.a. er det svært at skaffe hold; men det kan også blive 
et problem at få nok frivillige til at melde sig. 
Generalforsamlingen er udskudt til den 7. april 2021.  
 
IFN´s Kunstvenner har været nødt til at aflyse Nørhalne Viser Kunst; men har lavet 
forskellige alternativer som f.eks. ”Virtuel Kunst” og ”Børnekunst”, hvor hele byen var 
inviteret til at udstille i vinduer og haver. Der var stor deltagelse og mange forskellige fine 
kunstværker, som bestyrelsen var rundt at kigge på. 
Generalforsamlingen er aflyst. 
 
Lokalhistorisk Forening fortæller, at der fortsat er gode initiativer i gang, og lokalet, som 
foreningen holder til i på Biersted Skole, er under renovering, og en del rekvisitter bliver 
udskiftet. 
”Mosebryg” – et fint lille skrift med lokale historier – er blevet husstandsomdelt og blevet 
godt modtaget; hvilket bl.a. har medført indmelding fra 30 nye medlemmer allerede nu. 
 
Angående regnskab (skriftligt svar fra Orla, som var forhindret). Der har der jo ikke været 
nogen aktivitet. 
Der er indgået til gode landdistriktsmidler som Nørhalne samarbejdet havde lagt ud. 
Endvidere har vi fået dækket underskuddet fra Tour De Jammerbugt. Vi har betalt renter for 
have indestående i banken. 
Foreningen er erhverv så vi skal betale af alt indestående. 
Punkt 6 (hvidvaskning) ingen problem vores indestående er under Borgerforeningens cvr. nr. 
Landdistriktsmidler er anvendt :  Rideklubben        2.640,25 
                                                    Spagnum/fragt     5.625,00 
                                                     Borde Nr. stien    1.500,00 
                                                     ialt                        9.765,25 
Der var kun bevilliget 4900,00 til Spagnum. Borgerforeningen betaler 
så der er nok til Inge til Indvielse af Skovhytten.       
            
Ad. 4.: Hovedopgaven er at få fortalt og engageret flere medborgere om prioriteringen, som er 
fremsendt til forvaltningen, og samtidig håbe på nye forslag. Inge og Kurt har gjort 
opmærksom på det kommende LUP-møde på Facebook; men det er vigtigt, at vi også bruger 
”Nørhalne Kalenderen” og ”By og Liv”. 
Claus og Trine vil i fællesskab lave dels en kort teaser/appetitvækker med henvisning til det 
fremsendte prioritering. 
 
Ad. 5.: Til orientering. 
 
Ad. 6.: Se under pkt. 2 
 
Ad. 7.: Inge vil finde ud af, hvem der har nøgle(r) til opslagskasserne ved Brugsen, så 
Lokalhistorisk Forening kan få adgang til at sætte opslag op. 
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Ad. 8.: Udvindingen ved den nordlige grusgrav øst for Holtebakkevej er forlænget til 2028, så 
punktet tages op senere. 

 
Ad. 9.: Stor ros til Søgruppens 
arbejde og dejligt at se de mange 
borgere, som deltager i arbejdet, 
ligesom er det dejligt at se de 
mange, som har nydt det fine vejr 
og isen på søen. 
Der arbejdes på en tinglysning, som 
gør det frit for offentligheden at 

færdes på området. Vigtigst i den forbindelse er, at ejeren, Jes Dige, har indvilliget i 
tinglysningen, som er en betingelse for ansøgninger om støtte til projektet. 
Måske er det ikke nødvendigt med udgifter til opmåling af landmåler i den forbindelse. 
 
Ad. 10.: Onsdag den 17. marts kl. 19.  
 
Ad. 11.: Mødet blev afholdt over ”Teams” i god ro og orden. Dog skal det nævnes, at der var 
mange smil og gode bemærkninger, og en enkelt var nødt til at medbringe lidt overskud fra 
aftensmåltidet, hvilket selvfølgelig blev bemærket. 
Selv om det er skønnest at mødes rent fysisk, var det her absolut bedre end ikke at mødes – og 
så var vi færdige med mødet inden ”Badehotellet” startede kl. 20 J. 
 
 
 

 
 


